

OPTIGUARD® ECO GLASS

Transparent | iPhone 16 Pro Max

DESCRIPTIONS

Crystal-clear recycled tempered glass screen protector

100 words

We've got you covered with OPTIGUARD® ECO GLASS for iPhone 16 Pro Max, our crystal-clear recycled tempered glass screen protector. Made from 60% recycled glass, 100% recycled polycarbonate Easy-Applicator tool and is shipped in 100% recycled and recyclable packaging, providing all-round sustainable protection when paired with one of our recycled cases. ECO GLASS offers maximised light transmittance ensuring crystal clear clarity, with no compromises, ultra-responsive touch sensitivity, the highest level of scratch and impact resistance and is finished with an oleophobic coating to repel fingerprints and oily residue, leaving your screen looking as good as new. Shatterproof to protect you and your iPhone 16 Pro Max, giving you ultimate peace of mind.

50 words

OPTIGUARD ECO GLASS for iPhone 16 Pro Max, is our crystal-clear high aluminosilicate glass made from 60% recycled silica sand. 100% recycled polycarbonate Easy-Applicator tool, shipped in 100% recycled and recyclable packaging. ECO GLASS offers maximised light transmittance ensuring crystal clear clarity, with no compromises, ultra-responsive touch sensitivity, the highest level of scratch and impact resistance.

25 words

OPTIGUARD ECO GLASS for iPhone 16 Pro Max, is our crystal-clear recycled tempered glass screen protector. Accompanied with our 100% recycled applicator tool and shipped in 100% recycled packaging.

SEO

OPTIGUARD ECO GLASS for iPhone 16 Pro Max, is our crystal-clear recycled tempered glass screen protector. For sleek shatter-proof safety. Accompanied with our 100% recycled applicator tool and shipped in 100% recycled packaging.



DESCRIPTIONS

Protection écran ultra-transparente en verre trempé recyclé

100 mots

OPTIGUARD® ECO GLASS pour iPhone 16 Pro Max est une protection d'écran en verre trempé recyclé alliant transparence et haute résistance. Fabriquée à partir de 60% de verre recyclé, elle est livrée avec un applicateur en matériaux recyclés dans un emballage 100% recyclé et recyclable. Associée à nos étuis éco-conçus, c'est la solution durable par excellence sans compromis sur la qualité. OPTIGUARD® ECO GLASS combine une clarté cristalline, une parfaite sensibilité tactile et une haute résistance aux rayures et aux chocs. La finition oléophobe contre les traces de doigts vous assurent une tranquillité d'esprit totale !

50 mots

OPTIGUARD® ECO GLASS pour iPhone 16 Pro Max est une protection écran en verre trempé fabriquée à partir de 60% de verre recyclé. Livrée avec un applicateur recyclé dans un emballage recyclé, OPTIGUARD® ECO GLASS combine une clarté cristalline et une haute résistance aux rayures et aux chocs. Finition oléophobe contre les traces de doigts et traitement antibactérien permanent.

25 mots

Protection écran en verre trempé composée à 60% de verre recyclé, OPTIGUARD® ECO GLASS pour iPhone 16 Pro Max combine une clarté cristalline avec une haute résistance aux chocs. Applicateur et packaging recyclé.

SEO

Protection écran en verre trempé composée à 60% de verre recyclé, OPTIGUARD® ECO GLASS pour iPhone 16 Pro Max est livré avec un applicateur dans un packaging recyclé.